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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 36. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 17. prosinca 2007. godine u Maloj  
koncertnoj dvorani Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,05 sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP-e) , koji je  sjednici i predsjedavao 
 

Pozdravlja sve  prisutne vijećnice i vijećnike Županijske skupštine Istarske županije. 
 Pozdravlja : 
 -     župana Istarske županije Ivana Jakovčića, 

-     zamjenike župana 
- gospodina Marina Brkarića i Sergia  Bernicha,  
- članove Poglavarstva, koji prisustvuju večerašnjoj 36.  sjednici,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- predstavnike javnih ustanova, 
- predstavnike medija  i sve ostale,  koji su  prisutni našoj 36. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske  županije. 

Prije prelaska na utvrñivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospoñu Vesnu 
Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrñivanja kvoruma na 36. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ Odsutan. 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan 
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ Odsutna (O) 
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/ Odsutan 
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU   
10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna (O) 
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Odsutan 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina  
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28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa, nakon utvr. d.r. 
29. SERðO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS Odsutna (O) 
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  

Hvala lijepa. 
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj  IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i  vodoprivredu  IŽ,  
Prim. Dr. ROMANITA ROJNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za  lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju IŽ,   
VLADIMIR TORBICA, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
IŽ, 
MIODRAG ČERINA, šef kabineta župana IŽ, 
ZDENKO KOVAČ, zamjenik ravnateljice Zavoda za  prostorno ureñenje IŽ, 
LATINKA JANJANIN, djelatnica Zavoda za prostorno ureñenje IŽ, 
MARIN BRKARIĆ, zamjenik župana Istarske županije, 
SERGIO BERNICH, zamjenik župana Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ 
LUCIJA DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena za kulturu i školstvo IŽ, 
KRIŠTINA DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena  za razvoj  civilnog  društva IŽ, 
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za  meñunarodnu  suradnju  i  europske 
integracije IŽ,  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrñuje da na početku 36. radne sjednice 
Skupštine Istarske županije prisustvuje  28 ( a nakon utvrñivanja  dnevnog reda po  dolasku 
Jadranke Fabac) 29 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima kvorum i može 
pravovaljano raditi i donositi pravovaljane odluke. 
 Prelazi se na utvrñivanje  dnevnog  reda  36. sjednice  SIŽ. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su primili   poštom. 
 Pisanih prijedloga za izmjenu i dopunu  dnevnog  reda nije primio. 
 Na klupama vijećnici su primili Prijedlog Odluke  o povjeravanju  poslova izdavanja 
akata vezanih za  članak 26. stavka 2. Zakona o prostornom  ureñenju  i gradnji («Narodne 
novine» br. 76/07).  
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 Na temelju članka  110. do  114. Poslovnika Skupštine IŽ predlaže da se  dnevni red  
dopuni točkom 9. Donošenje Odluke  o povjeravanju  poslova izdavanja akata vezanih za  
članak 26. stavka 2. Zakona o prostornom  ureñenju  i gradnji («Narodne novine» br. 76/07), 
te nakon glasovanja utvrñuje da je prijedlog  sa 28  glasova «ZA» prihvaćen. 
 Potom daje na temelju  članka 112. Poslovnika  SIŽ, na glasanje dnevni red  s 
dopunom točke 9, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 28  glasova  «ZA», bez 
glasova «PROTIV», za  36. sjednicu  Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći  
     
    DNEVNI  RED : 
 
1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
2.  

 
a. Konačni Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove Skupštine i 
Poglavarstva za 2008. godinu 

b. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu i područnu    
(regionalnu) samoupravu za 2008. godinu 

c. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun i financije za    
2008. godinu 

d. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi razvoj za 2008.    
godinu 

e. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam za 2008. godinu 
f. Konačni Prijedlog Programa rada Zavoda za prostorno ureñenje za 2008.   
godinu 

g.  
o Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2008. godinu 

o Konačni Prijedlog Programa rada Posebnog računa Županijskog 
poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 
2008. godinu 

o Konačni Prijedlog Plana prihoda i rashoda Posebnog računa 
Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma   
Istre“ za 2008. godinu 

h. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu 
skrb za 2008. godinu 

i. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i 
sport za 2008. godinu 

j. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu 
zajednicu i druge etničke skupine 

k. Konačni Prijedlog Programa rada Kabineta župana za 2008. godinu 
3.  

a. Konačni Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2008. godinu 
b. Konačni Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu 
c. Konačni Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2008., 2009. 
i2010. godinu 

4.  
a. Prijedlog Plana poslovanja društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre 
d.o.o.Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke 

b. Prijedlog Financijskog plan poslovanja Društva AZRRI - Agencija za ruralni 
razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke 

c. Prijedlog Plana nabave Društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. 
Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke, 

5. Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2007. godinu 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2007.godinu 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2008. godinu 
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8.  
 

a. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatnih ulaganja na nefinancijskoj 
imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2007. godinu 

b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja 
osnovnih škola Istarske županije za 2007. godinu 

c. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja 
srednjih škola i učeničkih domova Istarske županije za 2007. godinu 

 
9. Donošenje Odluke  o povjeravanju  poslova izdavanja akata vezanih za  članak 26. 
stavka 2. Zakona o prostornom  ureñenju  i gradnji («Narodne novine» br. 76/07). 

 
ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
2.  

a. Proposta finale del Programma di lavoro della Segreteria per gli affari 
dell'Assemblea e della Giunta per il 2008 

b. Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'autogoverno l   
ocale e territoriale (regionale) per il 2008 

c. Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato al bilancio e le 
finanze per il 2008 

d. Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato allo sviluppo 
sostenibile per il 2008 

e. Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato al turismo per il 
2008 

f. Proposta finale del Programma di lavoro dell'Ente per l'assetto territoriale per 
il 2008 

g.  
• Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'agricoltura, 
l'economia forestale, la caccia la pesca e l'economia idrica per il 2008 

• Proposta finale del Programma di lavoro del Conto specifico della Giunta 
regionale „Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dall'agriturismo dell'Istria“ 
per il 2008 

• Proposta finale del Piano delle entrate e delle uscite del Conto specifico della 
Giunta regionale „Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dall'agriturismo 
dell'Istria“ per il 2008 

• Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato alla sanità e 
previdenza sociale per il 2008 

• Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato all'istruzione, la 
cultura e lo sport per il 2008 

• Proposta finale del Programma di lavoro dell'Assessorato per la comunità 
nazionale italiana e gli altri gruppi etnici 

• Proposta finale del Programma di lavoro del Gabinetto del Presidente della 
Regione per il 2008 

3. 
a. Proposta finale del Bilancio della Regione Istriana per il 2008 
b. Proposta finale della Delibera d'attuazione del Bilancio per il 2008 
c. Proposta finale della Proiezione del Bilancio della Regione Istriana per il 2008, 
2009 e 2010 

4. 
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a. Proposta del Piano d'attività della Società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo 
rurale dell’Istria s.r.l. Pisino per il 2008 con la Proposta di Delibera 

b. Proposta del Piano finanziario d'attività della Società AZRRI - Agenzia per lo 
sviluppo rurale dell’Istria s.r.l. Pisino per il 2008 con relativa Proposta di 
Delibera 

c. Proposta del Piano degli acquisti della Società AZRRI - Agenzia per lo 
sviluppo rurale dell’Istria s.r.l. Pisino per il 2008 con relativa Proposta di 
Delibera 

5. Proposta delle seconde Modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per 
il 2007 

6. Proposta di Modifiche e integrazioni al Programma dei fabbisogni pubblici nella 
cultura per il 2007 

7. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura per il 2008 
8.  

a. Proposta di Delibera di modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del patrimonio prodotto 
a lunga durata e degli ulteriori investimenti sul piano non finanziario delle 
scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 2007 

b. Proposta di Delibera di modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale e le 
prestazioni di manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole 
elementari della Regione Istriana per il 2007 

c. Proposta di Delibera di modifica e integrazione della Delibera 
sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del materiale e le 
prestazioni di manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole medie 
superiori e nelle case dell'alunno della Regione Istriana per il 2007. 

9. Emanazione della Delibera sull'affidamento degli affari di concessione degli atti 
connessi con l'articolo 26 comma 2 della Legge sull'urbanistica e edilizia (Gazzetta 
popolare n. 76/07) 

 
 AD – 1 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Za postavljanje  vijećničkih pitanja  prijavili su se : Damir Radnić, Mauro Ivančić, Josip 
Anton Rupnik, Vittorio Zuliani,  Klara Grahovac. 
  
DAMIR RADNIĆ: 
  
 Dobar večer, pozdravljam sve. 
 Imam  dva pitanja i  jedno podsjećanje. 

Želim podsjetiti Poglavarstvo Istarske županije, a i vas predsjedniče, da ste nam  
dužni proslijediti polugodišnje Izvješće o  Brijuni rivijeri. 
 Prvo pitanje. 

Vezano je uz  Brijuni rivijeru. 
Obzirom da je  najuspješniji hrvatski  direktor napustio  tvrtku Brijuni rivijera, a koji se nije 
maknuo dalje od početka, prešao je u jednu privatnu  tvrtku, a i dalje je član Županijskog 
poglavarstva, postavljam pitanje: 

- sukoba interesa. 
Mislim da  je sukob interesa očigledan, pa smatram da  bi  svakako o tome trebalo 

izvijestiti Poglavarstvo i Skupštinu Istarske županije. 
 Drugo pitanje. 

Vezano je   za  tvornicu kamene vune Rockwool. 
S obzirom  da je prošlo  već  7 mjeseci od kada je  zakoniti zahtjev potpisan od 12 

vijećnika Skupštine Istarske županije, za održavanje tematske sjednice  o  Rockwoolu, 
sjednica  se još nije održala. Doduše, dobili smo od vas nekakav  dopis u kojem tražite 
nadopunu materijala. Meñutim, naš je zahtjev legalan, sasvim dovoljno jasan, i sa 
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prijedlozima odluka. Mislim da je krajnje vrijeme da se sazove tematska sjednica o  tvornici 
kamene vune Rockwool po prijedlogu potpisanog od strane  12 vijećnika  opozicije. 

Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 

 
Hvala vama, kolega vijećniče. 
Odgovor na prvo pitanje dat će gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovane dame i   gospodo, signore e signori ! 
 Želim vam svima dobar večer. 

Vjerujem da  ćemo danas imati zanimljivu sjednicu. Na dnevnom redu imamo 
Prijedlog  donošenja  Proračuna Istarske županije za 2008. godinu, što je zaista  od  iznimne 
vrijednosti i važnosti. 
 Što se tiče pitanja gospodina Damira Radnića i njegove ocjene o  radu gospodina 
Veljka Ostojića, želim reći  slijedeće. 
  Činjenica je da  su na meñunarodni natječaj, koji je raspisala Brijuni  rivijera, javile  28 
kompanije, respektabilan broj kompanija, najbolje govori o uspješnosti jednoga  direktora. 
 Osobne impresije su osobne impresije i svatko može imati  osobne ocjene, ali  to su 
objektivni podaci, objektivne informacije, koje pokazuju  da li  netko radi nešto što je 
uspješno, nešto  što je realno, nešto što je prihvatljivo ili  ne. 
 Gospodin Veljko Ostojić ostaje član Poglavarstva  IŽ i ostat će dotle dok vi, kao 
vijećnice i vijećnici Skupštine Istarske županije, odlučite. Gospodin Veljko Ostojić je izabran 
za  člana Poglavarstva odlukom Skupštine Istarske županije.  

Od slijedećeg mandata više nema Poglavarstva. Poglavarstvo IŽ ima još  godinu i pol 
dana mandat. Pozivam vas da gospodina Veljka Ostojića ostavimo kao člana Poglavarstva.  
Ako bude u sukobu interesa to  će se lako vidjeti i neće  biti  član Poglavarstva. U ovom 
trenutku  nešto prejudicirati za osobu,  koja je toliko dala za  javni sektor Hrvatske, koji je 
sigurno najbolji  čovjek turizma u Hrvatskoj, što  svi priznaju  osim gospodina Damira 
Radnića i par pojedinaca, to je  njihovo pravo, mislim da je vrijedno da ga imamo u 
Poglavarstvu.   
 Što se tiče tvornice kamene vune Rokcwoola,  ono što ste govorili oko  Rockwoola, 
mislim da su uistinu najbolji  dokaz  rezultati izbora u Općini Pićan i moja prisutnost u  Općini 
Pićan u  da navrata. Grañani Pićna i Pićanštine rekli su svojim glasanjem koliko  vjeruju 
vama i vašim  insinuacijama i  svemu onome što smo  doživljavali, a koliko  vjeruju meni i 
onome što sam ja govorio u Općini Pićan. Mislim da je  to uvijek, bili mi zadovoljni ili  
nezadovoljni s izbornim rezultatima, najbolje mjerilo. Grañani su  ti koji nešto ocjenjuju.  
 Vezano za tematsku sjednicu o  Rockwoolu, za Poglavarstvo Istarske županije, na 
čelu sa mnom, nema nikakvih problema da se  tematska sjednica održi, dapače, možemo  je 
održati. Nemamo  ništa protiv, ali grañani su uostalom rekli  što misle o vama, gospodine 
Radniću, vama sličnima i vašoj politici, koju  ste iznosili u ovoj Skupštini,  i  ne samo u ovoj 
Skupštini, nego i drugdje.  
 
ANTON PERUŠKO: 
 
 Hvala. 
 Gospodine Radniću, imate riječ. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Zahvaljujem predsjedniče, što ste me «štitili», kao i do sada, od ovakvih provokacija i 
uvreda, ali  dobro, to je normalno, ja sam navikao na to  od strane  župana.  
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U ovom drugom dijelu odgovora  na moje pitanje, recimo, da je župan nešto 
odgovorio. Slažem se s vama, grañani su  najbolje mjerilo da davanje ocijene o  nečemu i tu 
ste u  pravu. Ali, prošlo je 6 puta više zakonskog vremena za održavanje tematske  sjednice.    
 Vezano  za odgovor na prvi dio mog pitanja, vaše je subjektivno prvo  da kažete  da 
je on ( Veljko Ostojić) najbolji direktor u  RH. Na raspisani natječaj  se moglo javiti  100 
kompanija, jer se daje na natječaj  nešto što nije njihovu, i hvala Bogu, nije čudno da se nije 
javilo 100 kompanija. Vi kažete da je samo još godinu i pol dana do isteka mandat članovima 
Poglavarstva, pa dajete to na raspravu i glasanje. Mislim da  se radi o  u sukobu interesa i to  
žestokom sukobu interesa  već sada.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolega Radniću. 
 Što se tiče vaših pitanja upućenih meni u pravu  ste. 
 U pogledu Brijuni rivijere, blagovremeno sam u  funkciji  predsjednika  Skupštine, u  
skladu  s Zaključkom Skupštine, uputio  zahtjev Poglavarstvu  da pripreme materijale za  
raspravu o Brijuni rivijeri , jer je to zaključak ove  Skupštine Istarske županije.  Iskreno se 
nadam da su materijali u pripremi. Ne možemo doći na Skupštinu i samo predložiti da na 
dnevnom redu  bude rasprava o Brijuni rivijera, a da za to nisu po Poslovniku pripremljeni 
materijali, da  nije preñena cjelokupna procedura. U tom pogledu apsolutno vam ne sporim, 
vaš zahtjev je potpuno opravdan, u  pravu  ste, na mjestu je vaša primjedba, jer je zaključak 
Skupštine da se održi tematska sjednica. Očekujem da će se rasprava o Brijuni rivijera 
održati  već početkom naredne godine. U meñuvremenu su se desile i neke promijene i u 
konceptu Brijuni rivijera itd., pa ćemo imati prilike da kao vijećnici, u  skladu  sa  donesenim  
zaključkom, o tome raspravljamo.  
 Što se tiče vašeg zahtjeva vezano za  tematsku sjednicu  Skupštine Istarske županije  
o tvornici kamene vune Rockwoolu, za razliku od vas, svatko ima svoj  stil ophoñenja s 
ljudima. Za razliku od nekih,  nikada si neću dozvoliti, pa mi ni u primisli, da  na bilo koji  
način  pokušam bilo koga povrijediti. Vi ste meni  rekli da sam vam ja uputio «nekakav 
zahtjev». To nije nekakav zahtjev, nego je zahtjev predsjednika Skupštine Istarske županije 
u odnosu  na predlagače sazivanja  tematske sjednice. Ako se sjećate, to je bilo  negdje 
ovoga ljeta, rekao sam vam da sam vašu inicijativu za sazivanje tematske sjednice, 
potpisanu sa strane, čini mi se 12 vijećnika, uputio Poglavarstvu Istarske županije, s 
intencijom da sukladno  Poslovniku  eventualno  Poglavarstvo preuzme inicijativu za 
pripremu  materijala za  raspravu na sjednici ŽSIŽ. Poglavarstvo je taj zahtjev odbilo. U tom 
slučaju sam   predlagačima podnio  zahtjev da u  skladu s Poslovnikom, sa aktima 
Skupštine, pripremite materijal o kojemu  bismo  raspravljali na sjednici Skupštine Istarske 
županije. I ja sa zadovoljstvom očekujem da se što je prije moguće desi održavanje tematske 
sjednice. Ako se sjećate, a to iz zapisnika može vidjeti, u usmenoj  raspravi na toj  sjednici 
sam  vas uputio i zamolio da kontaktirate  Stručnu  službu  Skupštine, gospoñu Vesnu 
Ivančić,  da vam pomogne pri sastavljanju prijedloga akta, jer prijedlog akta mora imati svoj 
koncept, uvod, obrazloženje, prijedlog  mjera, zaključke, sve u skladu  s Poslovnikom. U tom 
smislu  sam vas zamolio da  kontaktirate našu  Službu, koja će vam  pomoći. Vi  ste najavili 
da će tematska sjednica o tvornici kamene vune Rockwoolu biti u  desetom mjesecu. To vrlo 
dobro znam.  Čekao sam da će materijal doći i da ću  ga  uvrstiti na  dnevni  red na sjednici 
Skupštine IŽ u  10.mjesecu. Meñutim, do dana današnjeg vi  na moj  zahtjev  niste se 
očitovali.     
 Hvala lijepa. 
 Što ste vi gospodine Radniću  trebali ? 
 /D.Radnić : Nije odgovoreno  na moje pitanje/. 
 Riječ predsjednika  Skupštine je u ovim prilikama  zadnja. Samo sam ja u pravu. 
 Idući je na redu za postavljanje  vijećničkog pitanja vijećnik  Vittorio Zuliani. 
 
VITTORIO ZULIANI : 
 



 9

 Dobar večer svima! 
 Htio bih postaviti jedno pitanje gospodinu  županu. 
 Konac je godine, pa mislim da bi bilo oportunu  da  Skupština IŽ, ali i javnost, zna: 

- što je  i 
- koliko je do sada napravljeno  na izgradnji domova i stacionara za starije i  
nemoćne osobe, umirovljenike, u  našoj  županiji,  nakon decentralizacije i 
prelaska  na četiri doma, koja   do  sada imaju nekih 650 mjesta, što je  
nedovoljno, plus dva nova doma, Buzet od 40 i Poreč 85 kreveta, koja nisu još 
potpuno u  funkciji, ali  sve to je nedovoljno, jer imamo oko  800 upita za smještaj 
u domove umirovljenika. 

 U odnosu na 50.000 umirovljenika, to su  vrlo mali kapaciteti, pa bih zamolio 
gospodina župana, da nam kaže:  

- što  će se u  slijedećoj godini učiniti,  
-  koji je program i 
- koja je dinamika  izgradnje novih domova za  smještaj umirovljenika, 
- koliki su kapaciteti. 

 Hvala.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama, kolega vijećnik. 
 Odgovor  će dati  gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine Zuliani, hvala vam na pitanju.  
 Zajedno  s vama dijelim  zabrinutost vezano  za probleme starih osoba, koje imamo u 
Istarskoj  županiji. Na sreću, živi se sve dulje i sve više imamo  starijih osoba. Činjenica je da  
u svim segmentima  nije  zadovoljen  interes starijih  osoba. Jedan od  tih je i izgradnja 
domova za  starije i nemoćne osobe. 

 Nedavno je završena izgradnja doma umirovljenika u Poreču, u koji su se počeli  
useljavati umirovljenici. Slična je situacija i u Buzetu,  gdje je izgrañen novi dom. Sudjelovali  
smo s jednom trećinom sredstava u  izgradnji  doma Vila Marija,  koji  će se uskoro otvoriti. 
Sudjelovali smo kao  županija  vlastitim sredstvima  u izgradnji   domu  u Brkaću, gdje smo 
uredili dnevni boravak. 
 Osnovano je Povjerenstvo  za izgradnju doma umirovljenika u  Puli, za kojim ima 
najviše potrebe. Nakon što smo izgradili  i opremili  dnevne boravke, prostor  za  dnevni 
boravak u Puli i u Labinu, sada smo u  situaciji  da je Povjerenstvo praktički donijelo odluku 
za izgradnju doma umirovljenika u  Puli. Na čelu  Povjerenstva je  naš zamjenik  župana, 
gospodin Marin Brkarić, a zamjenica predsjednika Povjerenstva je gospoda Vesna  Petrović, 
zamjenica  Gradonačelnika Grada Pule. Povjerenstvo je donijelo odluku da se sada ide 
prema idejnom rješenju, a  kasnije očekujemo  izgradnju novog  doma umirovljenika u Puli, 
na području uz  postojeću  bolnicu. 

 U Umagu  je već  uznapredovala inicijativa za izgradnju  doma umirovljenika. Slična 
je situacija i u  Labinu. Poglavarstvo Grada Labina namjerava pokrenuti projekt izgradnje 
doma umirovljenika blizu Doma zdravlja.  

Na taj način, vjerujem da ćemo dobiti zaokruženu sliku, da  ćemo u roku  od nekoliko 
godina imati  dovoljno kapaciteta u domovima za umirovljenike. Kada kažem nekoliko 
godina, mislim, kako na kojoj lokaciji, izmeñu  dvije, tri, i četiri godine. Netko dobacuje 10 
godina, iz  stranke umirovljenika, gospodin Hrelja, dobacuje  10  godina. Vjerojatno, kada bi 
on vodio  Istru, to  bi možda bilo za  10  godina,  a ovako  mogu  reći  da će to biti sigurno 
puno ranije. 

  Da bi se sve to skupo dogodilo potrebna je volja  svih. Jedna od  najvažnijih  stvari 
je   umrežavanje domova umirovljenika  i broja  umirovljenika u  državni sustav. Ako toga  ne 
bude, ako država ostane centralizirana kao što je, situacija neće biti tako  jednostavna. To  
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moramo  jasno reći. Jedno je izgraditi  dom umirovljenika, a druga je dobiti odgovarajući broj 
kreveta, koji  će država financirati iz  svojih izvora sredstava, jer bez toga je vrlo  teško 
očekivati  da će osiromašene jedinice lokalne samouprave, gradovi i općine, koje dobivaju  
svaki  dan sve više tereta i obveza, moći nešto više  napraviti.   

Danas ćemo  raspravljati o Odluci o povjeravanju poslova izdavanja akata vezanih za  
grdnju  iz članka 26. stavak  2. Zakona o prostornom ureñenju  i gradnji. U situaciji smo  da  
zaista moramo izraziti zabrinutost za te trendove. 

U  svakom slučaju da završim odgovor  na vaše pitanje. 
Otvorena su dva nova doma. Ostali su u fazi  izrade dokumentacija  ili idejnih 
rješenja. 
Očekujem da ćemo za nekoliko godina  vidjeti nove domove umirovljenika i da ćemo 

napokon uspjeti  zadovoljiti zahtjevima i potrebama za domovima umirovljenika.     
           
ANTON PERUŠKO : 
 
 Gospodin Zuliani zadovoljan odgovorom. 
 Kolegice i kolege, zamolio bih vas da ne dobacujemo govorniku iz klupa, isto tako  i 
govornika, da na upadice iz klupa ne odgovara. Znam da smo samo ljudi od  krvi i mesa, pa  
neki put  rečemo i po koju  riječ više, nećemo uzeti sve za  zlo i politički  neistomišljenici, ali 
red na sjednicama  Skupštine mora postojati. Apel svima.  
 Idući je  na redu koalicija  HNS/HSLS/ZELENI, dvojca ste se prijavili, odlučite se tko  
će prvi uzeti  riječ. 
 Riječ ima kolega Josip  Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, ostali gosti, vijećnice i  vijećnici, članovi  
Poglavarstva na čelu sa gospodinom županom. 
 Ja bih imao  2 pitanje.  

1. Pitanje 
 Na prošloj  sjednici sam tražio  odgovor : 

- tko je odobrio  potpisivanje štetnog  predugovora s Rockwoolom,  
- ugovora, kojeg je potpisao načelnik općine Pića,  gospodin Branko  Ružić, 
-   da li  će se ti  ugovori  poništiti, jer potpisnici takvih štetnih  ugovora nisu  imali 
odobrenje od  nadležnih organa. 

 
 2. Pitanje 
 Formirali  smo  tvrtku «Kaštjun» s ciljem, da preuzme problematiku gospodarenja s 
otpadom na području  naše županije ali vidimo , da takva odluka se opet ne poštuje, jer 
umjesto  da se počne gospodariti otpadom nama se  sada  nameće uništavanje  otpada, 
kako bi jedna multinacionalna kompanija mogla stvarati  ekstra, mislimo  na  cementaru, na 
štetu zdravlja grañana Istre i okoliša.  

Postavljam pitanje : 
- da li  će se poštivati odluka  Skupštine Istarske županije i 
- da li  će se studija,  točnije studije, predati neutralnim  revizijskim  kućama ili  
nezavisnim stručnjacima, da ocjene takve studije, pa tek onda  da idu  na 
rasprave meñu grañanima. 

 
 Kako  čekam godinu dana, na neka pitanja već i dvije godine odgovore na moja  
pitanja, tražim,  da se na  prvoj  slijedećoj  sjednici Skupštine IŽ uvrsti  na dnevni  red ta 
problematika i predlože sankcije  za ne poštivanje Statuta i Poslovnika o radu Skupštine IŽ, 
sukladno  Zakonu. 

ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala kolega vijećniče 
 Odgovor  će dati  gospodin Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
 Želim još jedanput demantirati da sam bilo kakav ugovor  potpisivao  vezano  za 
izgradnju  tvornice kamene vune Rockwool, dapače, bio  sam protiv izgradnje te tvornice. To  
svi u javnosti  znaju , pogotovo znaju gañani  Pićna, koji su dali  na ovim prošlim izborima 
ogromno povjerenje politici koju sam tamo predstavio. To što se izgovaralo stotinama puta  
želim stotinu puta i demantirati. 
 S druge strane, postavljeno je pitanje : tko je  dao  ovlaštenje  gospodinu Branku   
Ružiću za potpisivanje ugovora. Pretpostavljam da ga je  dalo Općinsko vijeće Pićna, jer  je  
Općinsko vijeće jednoglasno bilo zato  da tvornica  Rockwool doñe u Pićan. Župan, niti  
Županijsko poglavarstvo, nema pravo  negirati  volju  jedinica lokalne samouprave. 
Pretpostavljam, da je to  tako bilo, ali to pitanje morate postavljati gospodinu  Branku Ružiću 
ili Općinskom vijeću  Općine Pićan. Ja mogu iznijeti samo moje pretpostavke.  
 Kada je u pitanju Kaštijun, odlučni smo uložiti  vrlo  velik novac u zbrinjavanje,  
gospodarenje otpadom i smećem u Istarskoj  županiji. Angažirali smo tvrtke, stručnjake i  
nevladine organizacije, koje će u tome sudjelovati. O načinu na koji će se zbrinjavati i 
gospodariti  otpadom, odlučit ćemo  na  sjednici  Skupštine IŽ i Gradskom vijeću Grada Pule, 
jer smo partneri u tom poslu. Imamo zajedničku  tvrtku Grad Pula i Istarska županija. Sve 
ono što  bude  korisno zajednički ćemo odlučivati i  napraviti. 

 Sadašnje stanje na Kaštijunu je neodrživo i zaista treba nešto učiniti da se to  stanje 
promijeni. Molim vas da oko tog  pitanja zaista ne politizirati. Ako imate inicijative  i prijedloge 
dajte ih, dobrodošli su. Angažirali smo sve koje smo znali i koji su mogli u rješavanju tog 
pitanja nešto  napraviti. Možda možemo još  neke stvari  napraviti.. Vidjet ćemo. Angažirat 
ćemo ih, ali  nemojte izvoditi priče koje nemaju svoju osnovu. Želja nam je da stvorimo  
moderan centar za  gospodarenje otpadom, moderno opremljen, sustav koji  će  u čitavoj 
Istri biti u funkciji gospodarenja otpadom, sa traser stanicama, reciklaznim  dvorištima, sa 
svim tehnologijama koje su danas u svijetu poznate i priznate. 

Pozivam i vas, gospodine  Rupnik, koji sebe smatrate zelenim, da u tome sudjelujete. 
U tom kontekstu  sam sto puta  rekao da  naše Poglavarstvo vodi zelenu politiku. Mi  

smo zeleno Poglavarstvo, koje je  oko ovog pitanja  angažiralo i neke nevladine udruge. 
Neću ih sada spominjati, jer ne želim  nikoga uvlačiti u tu priču, ali neke nevladine udruge su  
angažirane, one su prisutne, i dolaze sa svojim inicijativama. Doñite i vi  sa vašom 
inicijativom, ako   smatrate, i ako mislite, da je ono što se u ovom trenutku  radi, a to je da se 
pokuša jedan  dio toga otpada, što je najnormalnije i najuobičajenija stvar u mnogim 
dijelovima svijeta, iskoristiti kao koristan otpad za gorivo, dajte druge inicijative, dajete druge 
prijedloge, pa ćemo  razgovarati o njima, ali  ne postavljati stvari  na način da praktički  
ispada da je  sadašnje  stanje  najbolje stanje    

Sadašnje je stanje neodrživo. I želimo upravo na tom području napraviti  moderan 
centar za  gospodarenje otpadom, koji  će biti zatvoren sustav, koji  neće štetiti okolišu, 
upravo suprotno od onoga  što  vi govorite, neće štetiti okolišu, naročito ne  najbližem okolišu  
Kaštijuna. Napravit  će se  zelena barijera šumom  prema naseljima u kojima ljudi  žive, za  
razliku od onoga što imamo danas.  

Prema tome, ako se želite iskreno  angažirati na tome, dobrodošli ste, ali molim vas 
sa konstruktivnim stavovima, prijedlozima i sugestijama, sa primjerima gdje se to  na sličan 
način radi. Bit će nam vrlo drago da se to dogodi. U  suprotnom nećemo moći  ocijeniti  vaš  
stav drukčije, nego  kao  pokušaj da nas ovdje na  neki način dezavuirate. Imamo odličan 
projekt, kojeg nije kreirao Nino Jakovčić. Te projekte su kreirali  stručnjaci, a meñu njima su 
uključene i nevladine organizacije. Uključite se i vi, doñite u naš Upravni odjel za održivi  
razvoj,  pogledajte dokumentaciju, čujte se sa našim stručnjacima, dovedite  druge  
stručnjake i probajmo zajednički  napraviti jedan dobar posao. Ako to ne želite, onda ćemo  
se  za ovom govornicom uvjeravati  na način na koji  svatko misli da ima pravo. Mislim da  je 
korektno  da vas pozovem. Želim vas iskreno pozvati  da se uključite, ali  ne samo u 
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raspravu na sjednici Skupštine IŽ, nego da nañete vremena i za  grañane koje zastupate. 
Znam da ih ima malo, ali svejedno , doñite u  naš Upravni odjel za održivi  razvoj da 
razgovarate sa našim stručnjacima, i da na taj  način date svoj  doprinos. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Kolega Rupnik, prošli  put smo usvojili autentično tumačenje Poslovnika Skupštine IŽ. 
Možete izraziti svoje  zadovoljstvo, nezadovoljstvo, ali i postaviti  dopunsko pitanje. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ja sam tražio odgovor na moje postavljeno pitanje. Prošli puta sam pitao : tko je 
gospodinu  Darku Lorencinu, odobrio potpisivanje predugovora, koji je  bio fatalan. Da nije 
potpisao predugovor, nikada ugovor ne bi bio potpisan, jer gospodin Darko Lorencin nije 
imao pravo potpisati predugovor. Predugovor, ugovor,  nitko nije  razmatrao, pogotovu  ne 
Skupština IŽ. Postavljam pitanje : ugovora  koji je  potpisan. Gospodo, dostavite  svim 
članovima, svim vijećnicima  Skupštine IŽ,  predugovor i ugovor, pa neka svi  vijećnici  
Skupštine IŽ ih pročitaju, pa ćete vidjeti što piše u tim dokumentima. 

 Gospodine Jakovčiću, u ugovoru ste napisali da ste vi odgovorna osoba i zaduženi  
da riješite pitanje poticaje, a ova Skupština  nikada nije raspravljala da nekome poklanja 
poticaje, da nekoga  financira, pogotovo ne multinacionalne  kompanije u svijetu. Na to 
pitanje sam  tražio odgovor. 

 Prema tome interesira  me : 
- tko je Darku Lorencinu odobrio  da može potpisati predugovor,  
- gospodinu Branku Ružiću da potpiše ugovor, jer 
- Općinsko vijeće Pićna  nije  nadležno  da odobri  načelniku  općine da  zadužuje  
županiju ili možda Hrvatsku  državu za ono što je u ugovoru napisano.  

 Kada se govori o  famoznom Kaštijunu , ja sam  postavio pitanje : 
- da li  će županija zatražiti očitovanje meritornih organ, neutralnih institucija,  
poslovnih ljudi, stručnih ljudi, ekstra ljudi. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala, isteklo vam  je  vrijeme. 
 Odgovor na dodatno pitanje dat će župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Gospodine Rupnik, mi  smo počeli s jednim ozbiljnim i odgovornim poslom.  
Angažirali smo  stručnjake, koje smatramo  ozbiljnim i odgovornim za  realizaciju projekta 
Kaštijun. Zamolili smo i  angažirali i  nevladine udruge da sudjeluju u  realizaciji  tog projekta. 
Kako vi sada, kada još nismo ozbiljnije ni krenuli u ovaj  posao,  već tražite reviziju, neke  
druge, neke treće, neke  četvrte. Uključite se sada svi  u taj projekt. Doñite, uključite se, dajte 
svoje sugestije, svoje prijedloge, ako ih imate, i ako ih znate, dajte druge stručnjake, ako vi  
ne poznajete tu materiju,  ponudite nam neka rješenja. Nismo još ni  ozbiljno krenuli  u taj 
projekt, a vi već  predlažete reviziju, nešto drugo itd. Kako vi mislite da se može ozbiljno  
raditi. 

I kako znate, Ivan Jakovčić, ne  može davati nikakve poticaje, jer ova  županija nema 
nikakve ovlasti u tom pogledu,  pa molim vas : nemojte  nam ovdje nešto  podmetati. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Iduća je na redu  za  postavljanje vijećničkog pitanja kolegica  Klara Grahovac. 
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KLARA GRAHOVAC : 
 
 Poštovane kolegice,  poštovane kolege, dobra večer svima. 
 Kao što znamo, delegacija  Istarske županije je  3. i  4. prosinca sudjelovala u 
Veneciji  na sastancima Komisija Jadranske euroregije i  zasjedanju Izvršnog odbora  te iste 
asocijacije.  

Iz medija imamo saznanja da je predloženo nekoliko  razvojnih projekata, pa bih 
zamolila  gospodina župana, koji je i predvodio našu  delegaciju, da nas izvijesti  detaljnije o 
kojim je projektima riječ, te načina na koji  će oni biti  kandidirani  za  europske programe. 
 Hvala.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice Grahovac.  
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 
  Hvala  gospoñi  Klari Grahovac na  pitanju. 
 Ja ću  sa zadovoljstvom informirati kolegice kolege vijećnice i vijećnike sa boravkom u  
Veneciji na sastancima Komisija Jadranske euroregije i  zasjedanju Izvršnog odbora 
Jadranske euroregije. Vjerujem da to zanima sve i  da je sigurno  važno što znači 
sudjelovanje Istarske županije u radu Jadranske  euroregije. 
 Mogu  reći  da smo u  Veneciji zaista napravili značajan korak naprijed. U Veneciji  se 
prvi puta pokazao pravi smisao pokrenute inicijative, jer je sudjelovalo 200, 3000 osoba na 
spomenutom forumu, koji je radio u  5 komisija, vrlo  stručni predstavnici  iz  svih regija, 23 
članice su u pitanju. Raspravili  smo o 19 konkretnih  projekata, u raznim segmentima, od 
zaštite okoliša, infrastrukture, turizma, poljoprivrede, održivog  razvoja, ribarstva. Sve su 
teme Jadranske euroregije. Te projekte ćemo razraditi u  slijedećoj  fazi. Vrlo je izvjesno da 
se može očekivati  da će  svi, ako  ne svi, velika većina tih projekata  biti  prihvaćena i za 
financiranje.  

Inicijative iz  baze, kako bi se reklo,  dobrodošle su i mogu ih dati vijećnice, vijećnici, 
gradovi , općine, nevladine organizacije itd. I samo je jedan kriteriji, da se tiču cijelog  
Jadrana. Kada govorimo o Jadranskoj euoregiji ne možemo se koncentrirati samo  na neke 
mikrolokacije. Jedna  vrlo interesantna inicijativa, koja se ne tiče naše županije, ali  vrlo  
važna za Jadran, je izgradnja luke na Visu, koju će  praktički koristiti cijeli  srednji i južni 
Jadran,  s jedne i  s druge strane obale,  hrvatske i talijanske ribarice, moguće i druge,  ali  
naročito hrvatske i talijanske obale. Takvi projekti su  dobrodošli za  sjeverni Jadran. Imamo 
ih  nekoliko. Ukupno  smo ih do  sada 19  locirali, kao moguće projekte, koje  ćemo sada 
osmisliti i tražiti njihovo  financiranje iz Europske komisije.   
    I na kraju, da najavim da je  vodstvo  Jadranske euroregije pozvano u  Bruxelles na 
prijem kod  gospoñe Benite Hidner, povjerenice  Europske komisije za  regionalni  razvoj, 
kojoj   ćemo  predstaviti  aktivnosti Jadranske euroregije u Bruxelelsu, u  siječnju  mjesecu  
2008. godine.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu  županu. 
 Zvuk  zvona nije bio znak da je  isteklo vrijeme, jer  su bile na raspolaganju još dvije 
minute, koje ste mogli iskoristiti, nego je  bio poziv  na mir u ovoj  kući.   
 I posljednje pitanje  će postaviti kolega vijećnik  Mauro Ivančić. 
 
MAURO IVANČIĆ : 
 
 Poštovanje. Pozdrav svima. 
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 Na prošloj sjenici Županijske skupštine Istarske županije , nažalost, konstatirali  smo  
da neke jedinice lokalne  samouprave,  ne znamo iz kojih  razlog,  za lobiranja u  Bruxellesu 
koriste neke druge  agencije, a ne Ured Istarske županije u Bruxellesu. To je prilično čudno 
pa bih  zamolio  da odgovorni u  Uredu Istarske županije u  Bruxellesu  podnesu Izvješće o 
radu u proteklom periodu, financijsko izvješće o troškovima, koliko nas košta  Ured u  
Bruxellesu  
 Slijedeće  pitanje se odnosi na jedan gotovo  nepoznat problem. 

Nekoliko tisuća bombi  i projektila sa osiromašenim uranom  se nalazi u Jadranskom 
moru  na nekoliko lokacija, izmeñu ostalog i u  meñunarodnim vodama u nivou Novigrada. 
Projektile  su izbacili NATO-vi zrakoplov, pa se  postavlja  se pitanje :  

- što  će biti u  trenutku kada  radioaktivnost  bude počela izlaziti iz tih projektila 
-  koji će to  utjecaj imati na onečišćenje okoliša, 
-  što  će u tom trenutku biti sa našim ribarstvom i našim  turizmom.   
O toj problematici  se, nažalost, ne govori, pa molim da od meritornih organa na nivou  

države, pa i u Istarskoj županiji,  zatražimo točnu informaciju, kao i od predstavništava 
NATO-a u Republici Hrvatskoj. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 
 Hvala vama.  
 Odgovor će dati župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Što se tiče rada nekih općina s nekim drugim uredom u  Bruxellesu i  vi gospodine 
Mauro  Ivančić,  kažete da ne znate iz  kojih  razloga to  čine. Ja ću vam reći iz kojih  razloga 
to  čine. To čine iz političkih  razloga, što je apsurdno i glupo, ali je tako. Njihovo je pravo da 
to  rade. To  rade Općina Višnjan, Općina Bale, i ako se ne varam  još neke općine (Tinjan). I  
dogodilo da umjesto da dobiju novac, da nisu  znali  napraviti i popuniti  formulare kako  
treba. To je tako. To je iz političkim razloga, a ne iz  drugih  razloga. Kako sada stvari stoje, 
na zadnjem vrednovanju  INTERREGA, upravo je jedan program iz  Istarske županije, kojeg 
je potpisao, gospodin Darko Lorencin, iz Istarske razvojne agencije, bio bodovan kao  daleko 
najbolji iz  Hrvatske. Prvi je i daleko uvjerljivo najbolji projekt, koji je radila  Istarska razvojna 
agencija, koji  će biti  financiran s nekoliko stotina tisuća €. Drugi projekti nisu prošli,  čak 
nisu niti uzeti u razmatranje, jer nisu znali papire napraviti, ali je to tako.  I što da  sada mi  
radimo ?  
 To je ono što  vam mogu u tom pogledu reći. 

V ćete danas usvojiti  Proračun Istarske županije za  2008. godinu. U  Proračunu piše    
koliko trošimo novaca za  naš Ured u  Bruxellesu. Ako vam  treba pregled troškova  njega    
ćemo vam dostaviti. Ali, za  razliku od  drugih, mi smo,  zahvaljujući  koordiniranoj  
meñunarodnoj aktivnosti, za kojeg je Ured u  Bruxellesu  jedan od  elemenata te 
koordinacije, uspjeli smo utržiti novca više nego što smo u  Proračunu dobili od  države. To je 
dokaz koliko nas ova  država voli, bay the way,  usput  rečeno, ali to je  činjenica, mi  smo iz 
meñunarodnih izvora, da li  bilateralnih, multilateralnih, dali iz   Europske komisije, dobili više 
novaca prošle i pretprošle godine, ako  se ne varam, neka me gospoña Silvana Kostešić 
ispravi, nego što  smo dobili donacija iz  države.  
 Želim jasno  reći da nam je Ured u  Bruxellesu  neophodan, kao  naša mini 
ambasada, mini konzulat, u  Bruxellesu, gdje se vodi politika i jednim  dijelom dijele i novci, 
ali  većim dijelom uspostavljaju se odnosi suradnje, poznanstava, način na koji se novac 
distribuira, gdje se sve što može objektivno zagrabiti i dobiti neki €. I  Svakim danom što je  
Hrvatska bliže Europskoj uniji, a naročito kada  uñe u  Europsku uniju, taj će Ured biti od 
vitalne vrijednosti. Prvi smo od  svih  županija osnovali Ured u  Bruxellesu. Kasnije su nas svi  
kopirali i slijedili, što je dobro. Prema tome imamo jednu  vrlo jasnu, vrlo  čistu  situaciju, kada 
govorimo o Uredu u  Bruxellesu. 
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   Vezano za vaše drugo pitanja, mogu vam  reći  da mi je drago  da ste to pitanje 
postavili. Tom temom se bavim više od godine dana, ali  na taj način da o njoj  ne govorim, 
jer  mislim da bi  pretjerano govorenje o njoj «vjerojatno» jako doprinijelo  razvoju  turizma i 
ribarstva u Istarskoj  županiji i  drugdje.  

To nije zabranjena tema, jer nema zabranjenih tema, ali je  vrlo osjetljiva tema, o kojoj 
moramo  razgovarati, ali na način da to  o čemu govorimo ne pretvorimo u ono što  će nam 
sutra odnijeti  gospodarstvo  na Jadranu. Ta je  tema  vrijedna  rasprave. Više od godine 
dana o tome razgovaram sa  raznim nadležnima. Točno je  da  u Jadranu ima odbačenih  
bombi još od  II svjetskog  rata, ali i od  posljednjega rata na Kosovu.   Ne treba  previše 
dimenzionirati  čitavu tu priču, da ne uništimo sami  sebi gospodarstvo. S druge  strane,  
slažem se  da o toj temi, osim što moramo  razgovarati, moramo pronaći  načina da Jadran 
očistimo  od  opasnoga otpada.  

Jedna od tema o kojoj smo i u  Veneciji  razgovarali  je upravo sustavno  čišćenje 
Jadrana od  otpada, poglavito ili naročito, kako  tko voli reći, od  opasnog otpada. To je tema 
o kojoj smo razgovarali, za koju  će trebati veliki novac, jer smo svi svjesni, ako doñe do bilo 
kakvog problema, naše ribarstvo, naš turizam, dolaze direktno u probleme. Ali, ja nisam od 
onih koji  žele stvoriti atmosferu  panike, ako to nije potrebno, a danas to, očito, nije 
potrebno.  

Vaš sam govor doživio da je usmjeren dobronamjerno s pitanjem : da li se nešto  radi  
na  pitanju onečišćenja  opasnog  otpada iz Jadrana. Mogu  reći  da se radi na tome.  
Očekujemo da će biti više pamti i više  svijesti  tamo  gdje to  treba biti, a ovdje govorimo o  
državnoj  razini. I jedna od tema u  Bruxellesu bit će i ta  tema. 

 Najavio sam  da ćemo  u  Bruxellesu razgovarati  sa povjerenicom Europske 
komisije. Razgovarat ćemo i o opasnom otpadu u Jadranu. Već postoji jedna vrst katastra 
opasnog otpada. Prema svemu sudeći  neke su i  vojne tajne, ali  ih posebno  nisam vidio. 
Rečeno mi je  da postoje. Ja sam zato da to pitanje aktualiziramo, ali  da si  ne napravimo 
veliku štetu.  

Ako se slažete, preuzimam na sebe odgovornost da o tome razgovaramo  na svim 
instancama. Već sam razgovarao, ali želim da o tome i dalje  razgovaramo i  da Jadran  
počnemo sustavno čistiti od opasnog  otpada u Jadranu. Ima u Jadranu i  drugih  elemenata, 
potopljenih brodova.  Imali  smo prije nekoliko godina potopljen brod ispred Rapca sa 
tankovima puni  staroga  benzina, ulja, nafte itd.  

Dakle, ima  ozbiljnih  tema o kojima moramo razgovarati, ali  kucate na otvorena 
vrata, jer  o toj  temi razgovaramo već  godinu i više dana. Vjerujem da će biti dovoljno 
pameti  i da će se tom pitanju pristupiti sustavno. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu Ivanu Jakovčiću. 
 Kolega  Ivančiću, imate pravo na vašu  minutu.       

 
MAURO IVANČIĆ : 
 
 Vezano za  naš Ured u  Bruxellesu,  mislim da  bi ipak bilo dobro  da  se dostavi   
financijsko Izvješće i Izvješće o radu Ureda u Bruxellesu, jer  Skupština Istarske županije 
mora ta Izvješća   dobiti. 
 O problemu  projektila u Jadranu,  da li  tiho ili na drugi  način tiho razgovarati, ne 
znam, ali bojim se da i to  ne postane jedan od uvjeta uključenja Hrvatske u  NATO ili u 
Europsku uniju. Činjenice su vrlo okrutne. Nekoliko  stotina talijanskih vojnika je  oboljelo od  
leukemije, upravo uslijed djelovanja tih projektila na Kosovu. Sasvim sigurno su  ti projektili  
vrlo opasan otpad  i  ne bi bilo dobro da se taj  cijeli  slučaj  zataška. Problem je osobito 
osjetljiv zbog toga što se taj opasan otpad  nalazi u  meñunarodnim vodama, pa je i pitanje 
ingerencije. Moje je mišljenje  da  bi NATO  trebao  financirati  akciju  čišćenja Jadrana od  
opasnih projektila. Riječ je o  enormnim  financijskim  sredstvima, a za sve to mi nismo 
odgovorni.   
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Izvolite, gospodine župane, imate pravo  na  odgovor. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 
Izvješće o radu našeg Ureda u  Bruxellesu  dobili ste za prošlu godinu. Svaki mjesec 

dobivamo  Izvješće o  radu Ureda u  Bruxellesu. Sutra ujutro će vam gospodin Otočan poslati  
e- mail, dobit  ćete  Izvješće o  radu Ureda u  Bruxellesu i sve ono što je učinjeno u  11 
mjeseci u Uredu u  Bruxellesu. 

Mogu vam reći da očekujemo od  Ministarstva obrane, Ministarstva zaštite okoliša, 
konkretno očitovanje. Ja sam u  nekim razgovorima, kao što sam već rekao, govorio o 
problemu opasnog otpada u Jadranskom moru. To što je opasan otpad u meñunarodnim 
vodama uopće nije  sporno. To  se lako  može dogovoriti, ako ima dobre volje, jer  Jadran 
nije  Atlantik niti  Tihi ocean, da ga dijele desetke zemalja. Jadran je more  koje  dijele  6 
zemalja, a u suštini u ovom dijelu je  to pitanje, prije svega, odnosa  Italije, Hrvatske i  
Slovenije , na neki  način, prije svega, Italije i Hrvatske. Meñutim, Jadran je zajednička 
baština cijeloga  svijeta, Jadran je  europska baština i  koliko  god to može značajno koštati,  
mislim da za jednu zajedničku koordiniranu akciju, naročito u ovom dijelu Jadrana, koji je 
iznimno plitak,  svega 30-tak metara dubok, se mora tom problemu  sustavno pristupiti, jer će 
inače neke buduće generacije imati puno više glavobolja nego što ih imamo mi  danas. 

   
 ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu županu.  
 Kolegice i kolege, iscrpili  smo aktualni  sat – Pitanja vijećnika,  prijedlozi i informacije. 
 
  AD – 2  
 

a. Konačni Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove 
     Skupštine i Poglavarstva za 2008. godinu 
b. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu  
     i  područnu (regionalnu) samoupravu za 2008. godinu 
c. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun 
     i financije za 2008. godinu 
d. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi 
     razvoj za 2008. godinu 
e. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam  
     za 2008. godinu 
f. Konačni Prijedlog Programa rada Zavoda za prostorno ureñenje  
     za 2008. godinu 
g. 

• Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela 
Za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 
2008. godinu 

• Konačni Prijedlog Programa rada Posebnog računa 
Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre“ za 2008. godinu 

*  Konačni Prijedlog  Plana prihoda i rashoda Posebnog računa 
   Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i 
   agroturizma Istre“ za 2008. godinu 

g. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i 
     socijalnu skrb za 2008. godinu a. Konačni Prijedlog Programa 
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     rada Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva za 2008. 
     godinu 
h. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i 

sport za 2008. godinu 
i. Konačni Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku 

Nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 
j. Konačni prijedlog Programa rada Upravnog odjela za  talijansku  nacionalnu  

zajednicu i druge etničke skupine 
k. Konačni Prijedlog Programa rada Kabineta župana za 2008. 
     godinu 

 
Raspravu po točkama a. do k.  obavili  su matični odbori. 
Zapisnike sa sjednica Odbora vijećnici su  primili na klupe. 
Skupština je odvojenim glasanje, bez  rasprave, sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova 

«PROTIV» i  bez»SUZDRŽANIH» glasova , usvojilo pod 
a. 
         P R O G R A M  RADA  
  
Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva za 2008. godinu 

  
sa 26  glasova «ZA»», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova « 
b. 

PROGRAM RADA 
 
    Upravnog odjela za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu za 2008. godinu 

c. 
                                   PROGRAM  RADA 
 

             Upravnog odjela za proračun i financije za 2008. godinu 
d. 
   PROGRAM  RADA 
 

 Upravnog odjela za održivi razvoj za 2008.gdinu 
  

U  raspravi  pod  točkom e. sudjelovali su : KLARA GRAHOVAC, JOSIP ANTON 
RUPNIK. 
 Skupština je sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 1 «SUIZDRŽANIM» 
glasom donijela pod  
 e. 

P R O G R A M  R A D A 
                 
          Upravnog odjela za turizam za 2008. godinu,. 
 
 Skupština je donijela sa 26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH  glasova  pod  

f.  
 

 P R O G R A M  RADA 
 

 Zavoda za prostorno ureñenje za 2008. godinu 
  
 U  raspravi po  točki g. dnevnog  reda sudjelovali su : JOSIP ANTON RUPNIK, 
MILAN ANTOLOVIĆ, odgovori  na postavljena pitanja, JOSIP ANTON RUPNIK, ispravak 
krivog navoda.  
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 Skupština je sa 23 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽASNIM»  
glasom donijela  pod  
 g. 
   

•  P R O G R A M   R A D A 
 Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i        
vodoprivredu za 2008. godinu 

 
 sa  24 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, 

 
• PROGRAM  RADA 
            Posebnog računa Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj 
poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 2008. godinu 

 
sa 27 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova 

 
PLAN PRIHODA I RASHODA 
 

Posebnog računa Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre“ za 2008. godinu pod 
 
 sa 28 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH «  glasova pod 
 h.  
    P R O  G R A M  R A D A 
    

 Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb za 2008. godinu 
i. 
   PROGRAM R A D A 
 

 Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport za 2008. godinu 
 j.  
               P R O G R A M  R A D A 
 
 Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 

k. 
   P R O G R A M  R A D A 
 
              Kabineta župana za 2008. godinu 

 
AD - 3 
a. Konačni Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2008. godinu 
b. Konačni Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu 
c. Konačni Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2008., 
    2009. i 2010. godinu 

 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, naglašava da je opća i konkretna rasprava o 
konačnom prijedlogu  Proračuna Istarske županije za  2008. godinu, Odluke o izvršenju  
Proračuna za  2008. godinu  i  Projekcije  Proračuna za  2008. godinu., 2009. i 2010. godinu, 
obavljena na sjednici Skupštine Istarske županije, održana  3.12.2007. godine.  

Po Poslovniku   amandmani se mogu podnositi u pisanoj  formi  predsjedniku 
Skupštine do zaključenja rasprave. Rok za podnošenje  amandmana je bio četvrtak 
6.12.2007. godine do  15,00  sati. 

Na prijedlog Proračuna   pristiglo je 5 amandmana. 
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 Raspravu o  točkama a., b. i c. obavili  su  Odbori za  gospodarstvo, financije i  
proračun, Odbor za  društvene djelatnosti i Odbor za  pitanja  antifašističkih  boraca NOR-a i  
branitelje  Domovinskog  rata Istarske županije. 
 U  raspravi  su  sudjelovali : VLADIMIR GAŠPARINI, JOSIP ANTON RUPNIK,  IVAN 
JAKOVČIĆ, koji  se očitovao  na pristigle amandmane Vladimira  Gašparinija,Silvana Hrelje i 
Josipa Antona Rupnika.  
 
 1.1. Amandman vijećnika Vladimira Gašparinija – vijećnik ISDF - FSDI 
 
 Plan +/- novi plan 
R-8 POZ 387  
Prijenos sredstava za pomoć 
obiteljima i kućanstvima 

1.800.000,00 -150.000,00 1.650.000,00 

R-8 POZ 391 
Tekuće donacije SAB-u i 
udrugama proisteklim iz dom. rata 

100.000,00 +150.000,00 250.000,00 

 
Poglavarstvo ne prihvaća  da se sredstva za pomoć obiteljima i kućanstvima smanje, kao  ni 
da se povećaju  tekuće donacije   SAB-u  i udrugama proistekle iz Domovinskog  rata, za 
koje se  sredstva mogu  naći iz  drugih izvora, pa  vijećnik  Vladimir  Gašparini povlači 
amandman. 
 
 Drugi amandman vijećnika Vladimira  Gašparinija : 
 
 plan +/- novi plan 
R-8 NOVO 
Helikopterska služba pri HMP u IŽ 

0,00 +1.800.000,00 1.800.000,00 

R-8 NOVO 
Dispečerski centar, ustroj i rad u IŽ 

0,00 +1.200.000,00 1.200.000,00 

R-8 - izvor nenamjenska sredstva 
POZ - ? 

0,00 -1.800.000,00 0,00 

R-8 - izvor nenamjenska sredstva 
POZ - ? 

0,00 -1.200.000,00 0,00 

 
Poglavarstvo  ne prihvaća, pa  predlagatelj  vijećnik  Vladimir  Gašprini  traži  glasanje o  
amandmanu. 
 Amandman nije dobio potrebnu  većinu, pa amandman nije usvojen. 
 
 1.3. Amandmani vijećnika Silvana Hrelje - Hrvatska stranka umirovljenika 
    
 Plan +/- novi plan 
R-4 POZ 198  
Tekuća donacija za zapošljavanje 
invalidnih osoba 

200.000,00 +100.000,00 300.000,00 

R-4 POZ 210 
Rekonstrukcija zgrade Skupštine 
IŽ 

3.000.000,00 -100.000,00 2.900.000,00 

 
Poglavarstvo ne prihvaća   amandman – tekuća donacija za  zapošljavanje invalidnih osoba, 
ali prihvaća  obvezu da u drugom obliku,  kroz rebalans Proračuna Istarske županije, osigura 
dodatnih 100.000,00 kuna, pa je vijećnik  Silvano Hrelja povukao  amandman. 
 
1.2. Amandmani vijećnika Josipa Antona Rupnika - Zelena stranka - Zelena alternativa 
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 Plan +/- novi plan 
R-7 POZ 313  
Tekuće donacije za program bio 
hrane (izmijeniti naziv u eko 
poljoprivredu ili eko hrana) 

120.000,00 +30.000,00 150.000,00 

R-7 POZ  312 
Tekuća pomoć Fondu za razvoj 
poljoprivrede  

1.200.000,00 -30.000,00 1.170.000,00 

 
Poglavarstvo prihvaća prvi amandman  vijećnika Josipa  Anton Rupnika,  na način da se – 
tekuće donacije za program bio hrane izmijeni naziv u  eko poljoprivreda ili eko  hrana, ali  ne 
prihvaća da se Tekuća pomoć Fondu za razvoj poljoprivrede  smanji za 30.000.00 kuna. 
Ukoliko  bude  realnih programa u  dijelu proizvodnje eko  hrane , novac će se moći  naći u  
Fondu za  poljoprivredu i Agenciji za ruralni razvoj. 
 Amandman vijećnika Josipa Antona Rupnika nije dobio potrebnu  većinu, pa  nije 
prihvaćen. 
 Naredni   Amandman  vijećnika Jospa Anton Rupnika 
 
 plan +/- novi plan 
R-7 POZ 318 
Program razvoja ekološke 
poljoprivrede i eko-agroturizma 

150.000,00 +150.000,00 300.000,00 

R-7 POZ  312 
Tekuća pomoć Fondu za razvoj 
poljoprivrede 

1.170.000,00 -150.000,00 1.020.000,00 

 
Poglavarstvo ne prihvaća, pa  vijećnik Josip Anton Rupnik traži glasovanje o Amandmanu, te 
nakon glasovanja predsjednik  ANTON PERUŠKO, utvrñuje da amandman nije dobio  
potrebnu  većinu, pa nije prihvaćen. 
 Zatim predsjednik  ANTON PERUŠKO stavlja na glasanje Proračuna za  2008. 
godinu  kako  je predloženo uz dijelom usvojeni Amandman vijećnika Josipa  Antona 
Rupnika, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

a. 
   P R O R A Č U N 
 
    Istarske županije za  2008. godinu 

 
 sa  26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova 
 b.  
     O D L U K U 
 

o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu  
  
  sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom    
 c. 
    PROJEKCIJU PRORAČUNA 
 

za 2008., 2009. i  2010. godinu  
 

AD - 4 
a. Prijedlog Plana poslovanja društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. 
Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke 

b. Prijedlog Financijskog plan poslovanja Društva AZRRI - Agencija za 
     ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke 
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c. Prijedlog Plana nabave Društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj 
     Istre d.o.o. Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke 

 
 Materijale za točke  a., b., c vijećnici su primili   poštom uz  poziv  za  sjednicu 
Županijske skupštine  Istarske županije. 
 Raspravu su održali matični odbori. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje pod a.  Prijedlog Plana  poslovanja društva AZRRI - Agencija za 
ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom Odluke, te nakon glasovanja 
utvrñuje da je Skupština  sa 22 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela pod  
 a. 
     P L A N   
 
 poslovanja društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2008. 
godinu s prijedlogom Odluke 
 
  
 sa 22 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  pod  
 b. 
    FINANCIJSKI PLAN 
 
poslovanja Društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin, za 2008. 
godinu s prijedlogom Odluke. 
 
 sa 22 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  pod  
 c. 
    PLAN NABAVE 
 
 Društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2008. godinu s prijedlogom 
Odluke 
 
 AD – 5  PRIJEDLOG DRUGIH IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA 
                         ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2007. GODINU 
 
 Prijedlog  akta vijećnici su primili poštom uz  poziv za  sjednicu  Skupštine Istarske 
županije. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu  i daje na  usvajanje Prijedlog drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije 
za 2007. godinu, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 21 glasom «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijela    
 
   DRUGE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 Istarske županije za 2007. godinu. 
 
 AD – 6  PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH POTREBA  

  U  KULTURI ZA 2008. GODINU  
 
 Prijedlog  akta vijećnici su primili  poštom uz  poziv za  sjednicu  Skupštine Istarske 
županije. 
 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu  
i  daje na usvajanje Prijedlog  Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2007. 
godinu, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 21 glasom ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
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    IZMJENE I DOPUNE 
    

 Programa javnih potreba u kulturi za 2007.godinu 
 
 AD – 7  PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI  
                         ZA 2008. GODINU 
 
 Prijedlog  akta vijećnici su primili  poštom uz  poziv za sjednicu  Skupštine Istarske 
županije. 
 Pošto  se  nitko nije  za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu 
i daje na usvajanje Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2008. godinu , te nakon  
glasovanja utvrñuje  da je Skupština  sa  22 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     P R O G R A M 
 

 javnih potreba u kulturi za 2008. godinu 
 

AD – 8 
 

a. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana 
     rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatnih ulaganja 
     na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije 
     za 2007. godinu 
b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana 
     rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog 
     održavanja osnovnih škola Istarske županije za  2007. godinu  
c. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana 
     rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog 
     održavanja srednjih škola i učeničkih domova Istarske županije    za 
     2007. godinu. 

 
Materijal su vijećnici primili poštom. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i 

daje na usvajanje Odluku  o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatnih ulaganja na nefinancijskoj  imovini osnovnih i  
srednjih škola Istarske županije za 2007. godinu, te nakon glasovanja utvrñuje da je 
Skupština  sa 22 glasa «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela pod 
 a.  
     O D L U K  U 
 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatnih ulaganja 
na nefinancijskoj  imovini osnovnih i  srednjih škola Istarske županije za 2007. godinu   
 

Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i 
daje na usvajanje Odluku  o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatnih ulaganja na nefinancijskoj  imovini osnovnih i  
srednjih škola Istarske županije za 2007. godinu, te nakon glasovanja utvrñuje da je 
Skupština  sa 22 glasa «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela pod 
 b. 
    O DL U K U  
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o  izmjeni  i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i 
usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih  škola   Istarske županije za  2007. 
godinu.  
  

Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasovanje Odluku o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu materijala, 
dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih  škola i učeničkih domova  
Istarske županije za  2007. godinu, te nakon  glasovanja  utvrñuje da je  Skupština  sa  23 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 c. 
    O DL U K U  
 
o izmjeni i  dopuni Odluke o prihvaćanju  Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i 
usluga tekućeg i investicijskog održavanja srednjih  škola i učeničkih domova  Istarske 
županije za  2007. godinu. 
 
 AD – 9  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA SA NACRTOM ODLUKE O 
                         POVJERAVANJU  POSLOVA IZDAVANJA AKATA VEZANIH 
                        ZA GRADNJU  IZ ČLANKA 26. STAVKA 2. ZAKONA O 
                        PROSTORNOM UREðENJU  I GRADNJI («Narodne novine» br. 
                       76/07) 
 

Prijedlog  akta vijećnici su primili na klupe. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dao župan IVAN JAKOVČIĆ. 
 U  raspravi su sudjelovali :ROMANO  ČERNJUL, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, daje na glasanje Donošenje Odluke  o povjeravanju  
poslova izdavanja akata vezanih za  članak 26.  stavka 2. Zakona o prostornom  ureñenju  i 
gradnji («Narodne novine» br. 76/07), te nakon  glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 28  
glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
        O D L U K U 
 
o povjeravanju  poslova  izdavanja akata vezanih za izgradnju  iz članka  26.stavka 2. 
Zakona o  prostornom ureñenju i  gradnji («Narodne novine» br. 76/07) 
 
 Nakon  toga  predsjednik  ANTON PERUŠKO  naglašava da je pod  točkom 3. 
dnevnog  reda  donijet Proračun Istarske županije za 2008. godinu, kao temeljni akt  
predstavničkog tijela Skupštine Istarske županije, koji daje smjernice  razvoja  Istarske 
županije, doduše ne u smjeru u kojem bi se  željelo, i  ne u obimu u kojem bi se željelo, nego 
u  skladu sa raspoloživim sredstvima i  zahtjevom, koji je iznesen u  raspravi  u prvom  
čitanja, da  Skupština Istarske županije zahtijeva od svake Vlade koja u  Hrvatskoj  bude 
uspostavljena, bilo  lijeva ili  desna, da radi  na decentralizaciji  države. 

 Neovisno koliko god  je Skupština  nezadovoljna   Proračunom u  tehničkom i 
operativnom  smislu, naglašava da posljednjih  7 godina prati  donošenje i izvršenje 
Proračuna,  rebalanse  Proračuna, i da može konstatirati  da su ti  akti u tehničkom i  
operativnom smislu  besprijekorni. Velika je za to zasluga i Poglavarstva, koje je  u 
pretprošlom i prošlom skupštinskom sazivu, predlagalo Skupštini Istarske županije Proračun. 
Ali, da je  nezaobilazna,  nemjerljiva i  vrlo je velika  uloga u kreiranju  i izvršavanju 
Proračuna,  ubiranju  sredstava i distribuciji sredstava, resorne pročelnice, gospoñe Silvane 
Kostešić, koja, nažalost, zadnji  puta brani  Proračun Istarske županije, koga je ona 
napravila, pred  Skupštinom Istarske županije. Mišljenja je da izražava  stav svih  vijećnika iz 
prošlog   i  sadašnjeg mandata, da je  taj posao,  gospoña Silvana Kostešić, obavljala na 
opće zadovoljstvo, zadovoljstvo  Poglavarstva Istarske županije ,  pogotovo vijećnika 
Županijske  skupštine, bez obzira  iz  koje političku provenijencije dolazili. (Aplauz). 



 24

 Ističe da je uz  suglasnost i zajedničku odluku  Predsjedništva,   potpredsjednice i   
potpredsjednika Županijske skupštine Istarske županije,  zadužen da se prigodnim riječima   
zahvali, gospoñi Silvani Kostešić, uz izražavanje žaljenje što odlazi  na drugo  radno mjesto, 
te  joj želi puno uspjeha i napredovanja u svojoj profesionalnoj karijeri i puno uspjeha na 
novom radnom mjestu. U znak zahvalnosti za  dugogodišnji uspješan  rada u  županijskim 
službama, poklanja joj prigodnu sliku na kojoj se vidi more i barka, što ima veze  sa 
predsjednikom Skupštine Istarske županije, kojem je  životni poziv more. (Aplauz). 
 

SILVANA KOSTEŠIĆ, naglašava  da joj je bila  čast i zadovoljstvo  raditi u  županiji  
za interese  lijepe Istarske županije. 

 Preporuča se za  buduću suradnju, te svima želi sve najbolje, puno osobnog i  
poslovnog  uspjeha u Novoj  2008. i  narednim godinama.  (Aplauz). 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, u funkciji predsjedavajućeg, zahvaljuje vijećnicima  i  
svim ostalima na suradnji u 2007. godini. Zahvaljuje svima  koji su  mu pripomogli  da  
pokuša uspješno voditi  Skupštinu Istarske županije. Javnim medijima zahvaljuje na 
primjerenoj i korektnoj  pratnji sjednica Skupštine Istarske županije i na objektivnom 
izvještavanju  istarske javnosti o djelovanju  Skupštine Istarske županije. 
 Na kraju čestitao je  Božić i zaželio svima sretnu Novu  2008. godinu. 

Potom su podijeljeni  uobičajeni skromni novogodišnji  pokloni. 
 Sjednica je zaključena u  19,40  sati.       
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ:  
    

IVAN KLARIĆ      ANTON PERUŠKO 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


